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1. Goedkeuren verslag vorige zitting 
Geen opmerkingen 

2. Fluvius West: Tramontana + structuurwijziging 

Door Francis Pattyn 

Project tramontana (toelichting a.d.v. presentatie) 

Thomas Guillemyn: Wij hebben via Fluvius West een minderheidsaandeel (33,02 %). 

Betekent dit dat we geen beslissingsbevoegdheid hebben?  

Francis: Er zijn een aantal aandeelhoudersvoorwaarden waardoor bepaalde beslissingen 

niet zonder ons kunnen worden genomen. 

 

Willy Vandemeulebroucke: Wat is een synthetisch dividend?  

Stefan Himpens: Het bevoorrechtte dividend die alleen toekomt aan de gemeenten die hun 

kabelnetwerk hebben ingebracht en voor eerste zes jaar werd gegarandeerd, los van de 

resultaten van het nieuwe bedrijf. 

 

Rosanna Mestdagh: Nu is Proximus al bezig in Harelbeke met de uitrol van een data 

netwerk en de inwoners aan het aanspreken om aan te sluiten. Kan dit zomaar? 

Francis: Er is een vrije markt waar ook Proximus de kans krijgt om klanten te winnen en 

dus haar eigen netwerk uit te bouwen. Wij kunnen het aanleggen van nutsvoorzieningen 

niet tegenhouden, ook al bouwen we met dit project aan een open en niet-discriminerend 

netwerk.  

Er is momenteel een rechtszaak van Proximus tov Telenet/fluvius m.b.t. deze 

marktbevraging. 

Project fusie gaselwest - fluvius-west 

Koen opsomer: Blijven er evenveel zitjes in de raad van bestuur.  

Francis: Nee, er worden minder leden voorzien (vroeger 12 in Fluvius  maar nu worden er 

6). -> vanaf 2025 

Willy Vandemeulebroucke: Welke invloed heeft dit op het personeel.  

Francis: Fluvius West heeft geen eigen personeel, alles zit reeds onder Fluvius System 

Operator (waar ook het personeel van Gaselwest is ondergebracht). Deze fusie heeft geen 

impact op het personeel omdat de vroegere werkmaatschappijen (eandis en infrax) reeds 

vroeger zijn gefusioneerd naar één werkmaatschappij. De achterliggende controlerende 

opdrachthoudende verenigingen die nu fusioneren bevatten geen personeel. 

 



Koen Opsomer: worden de directiecomités volledig opnieuw samengesteld?  

Francis: De directie werkte reeds centraal binnen één bedrijf (fluvius system operator) Van 

daaruit worden alle taken naar de vertegenwoordiging van de opdrachthoudende 

vereniging verdeeld. Voor de directie vallen er geen functies weg want ze hebben hun 

operationele verantwoordelijkheid op het niveau van de werkmaatschappij. 

 

3. Fluvia: budget 2023 

Door Stefan Himpens 

Toelichting a.d.v. de begroting van fluvia. 

Kathleen Duchi: Zitten er reeds kosten voor de investeringen in de kazerne van Kortrijk in 

het budget tem 2025. 

Stefan: Er zitten zeker al ontwerpkosten in (de bouw is voorzien na 2025). 

4. Politiezone Gavers: budget 2023 
Door Stefan Himpens 

Mondelinge toelichting. 

Inge Bossuyt: Kan er voldoende verbouwd worden om aan de normen te voldoen indien 

het gebouw zelf wordt aangekocht? 

Stefan: Dat is een vraag die de politiezone zal moeten beantwoorden. Voor de aankoop 

van het gebouw speelt de toekomstige invulling van het gebouw geen rol aangezien we 

sowieso vast hangen aan de leasing voor een resterende periode van 20 jaar. Zelfs al zo 

de politiezone verhuizen, dan nog kunnen ze niet van onder het huurcontract. Na een 

eventuele aankoop beschikt de politiezone over meer mogelijkheden om al dan niet op te 

frissen, te verbouwen of verkopen. 

 

5. Varia 
Inge Bossuyt: Wanneer gaat de beslissing in om de verlichting te doven van 23u tot 6u? 

 

Francis Pattyn: zal nagaan bij Fluvius wanneer dat zal gebeuren. 
 
 

De zitting wordt afgesloten. 

 

 

De verslaggever 

Stefan Himpens 


